
                      Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch 

 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Michaľany, 

konaného dňa 19.04.2023 o 16.00 hod. v Zasadacej miestnosti obecného 

úradu v Michaľanoch 

Prítomní: 

• Mgr. Zoltán Tarbaj – starosta obce 

• Mgr. Peter Kolesár MBA 

• Bc. Ján Kremenák  

• Marián Dolgoš 

• Tomáš Gergeľ 

• Mgr. Emília Širotníková 

• Michal Handura 

• Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková 

• Matej Voroňák 

Hostia: podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Návrh a schválenie VZN č. 4/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č 3/2022 o určení výšky 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie 

a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých  

zriaďovateľom je obec Michaľany 

6. Návrh a schválenie VZN č. 5/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 o obecných  

poplatkoch  

7. Prejednanie podmienok nájmu pozemku pre umiestnenie vodovodnej šachty   k zriadeniu 

vodovodnej prípojky  

8. Schválenie návrhu Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Michaľany 

9. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov (predloženie   

komisie) 

10. Návrh a schválenie zásad odmeňovania 

11. Informácie starostu obce 

12. Podnety poslancov obce 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

 

 



K bodu č.1 Otvorenie 

Mgr. Zoltán Tarbaj, starosta obce, privítal všetkých prítomných poslancov v zasadacej 

miestnosti obecného úradu kontrolórku p. Ing. M. Hudačkovú a hosťa podľa prezenčnej listiny. 

Ospravedlnila sa za svoju neprítomnosť poslankyňa Orosová. Poslanec Dolgoš dôjde počas 

zasadnutia OZ oznámil starosta obce. OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu č. 2  Určenie zapisovateľa a overovateľov  

Mgr. Zoltán Tarbaj, starosta obce, určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice.  

Zapisovateľka:    Ing. Lucia Goreová 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Peter Kolesár MBA 

Bc. Ján Kremenák  

 

 

 

K bodu č. 3 – Schválenie programu rokovania  

Starosta prečítal program rokovania, ktorý bol zverejnený v súlade so zákonom na úradnej 

tabuli a webovej stránke obce. Následne dal hlasovať o uznesení týkajúcom sa programu 

rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky. 

Uznesenie č. 6a/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje program rokovania obecného zasadnutia 

podľa pozvánky. 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Poslanec Kremenák žiadal o doplnenie bodu rokovania za bod č. 4 Kontrola plnenia uznesení, 

bod č.5 Multifunkčné ihrisko – znalecký posudok. 

 

 

 



Uznesenie č. 6b/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje doplnenie bodu programu rokovania 

obedného zastupiteľstva č.5 Multifunkčné ihrisko – Znalecký posudok za bod č.4 Kontrola 

plnenia uznesení 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Program rokovania sa zmenil nasledovne:  

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Multifunkčné ihrisko – Znalecký posudok 

6. Návrh a schválenie VZN č. 4/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č 3/2022 o určení výšky 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie 

a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých  

zriaďovateľom je obec Michaľany 

7. Návrh a schválenie VZN č. 5/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č. 2/2023 o obecných  

poplatkoch  

8. Prejednanie podmienok nájmu pozemku pre umiestnenie vodovodnej šachty   k zriadeniu 

vodovodnej prípojky  

9. Schválenie návrhu Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Michaľany 

10. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov (predloženie   

komisie) 

11. Návrh a schválenie zásad odmeňovania 

12. Informácie starostu obce 

13. Podnety poslancov obce 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

 

 

 

 



K bodu č. 4 – Kontrola plnia uznesení  

Starosta prečítal Starosta obce prečítal uznesenia zo zasadnutia OZ zo 14.2.2023.  

Uznesenie č. 1a/2023 

Uznesenie č. 1b/2023 

Uznesenie č. 2/2023 

Uznesenie č. 3/2023 

Uznesenie č. 4/2023 

Uznesenie č. 5/2023 

 

Členovia OZ nemali k uvedeným uzneseniam žiadne výhrady. 

 

K bodu č. 5 – Multifunkčné ihrisko – Znalecký posudok 

Starosta uviedol, že od februára prebieha hĺbkový audit Úradu vlády SR, ktorý bude trvať do 

mája. Kontrolóri majú všetky dokumenty, boli fyzicky na ihrisku. Pokiaľ nebude záverečná 

správa z tohto auditu, tak starosta uviedol, že sa k multifunkčnému ihrisku nebude vyjadrovať. 

Pán M. Ceran uviedol, že bol vypracovaný Znalecký posudok vyžiadaný obcou.  Znalecký 

posudok bol vypracovaný a v niektorých veciach má on výhrady. Znalec uviedol, že ak má 

výhrady má voči nemu uviesť námietky „a tie aj uvediem“ povedal. Informoval, že 

najdôležitejšia vec v Znaleckom posudku bola požiadavka na to, aby znalec sa vyjadril, či bola 

stavba postavená v súlade s projektovou dokumentáciou vo verejnom obstarávaní 

a zrealizovaných stavebných prác na multifunkčnom ihrisku 33x18 metrov. Znalec vytkol 

nasledovné body:  

1. hĺbkové drenáže, kde pri výkopoch a základoch multifunkčného ihriska nebolo 

zrealizované vystlanie drenážnych rýh geotextíliou. Podľa projektu sa mali vystlať 

geotextíliou drenážny výkop, položiť drenážna rúra a následne zrealizovať zásyp 

drveným štrkom so zabalením do geotextílie a výkop rázu. Nesprávne osadenie 

geotextílie bude mať za následok zanášanie drenážnej vrstvy kameniva 32 63, ktoré tam 

nie je, drobným hlineným sedimentom  

2. mantinely, ktoré boli dodané a na ktoré p. Ceran poukazoval, že nie sú v súlade s tým, 

čo bolo naprojektované, vysúťažené a zaplatené. 

Pán  M.Ceran povedal, že: „Znalec v posudku zhodnotil, že pri určení uvedených skutočností 

nie je súlad projektovej dokumentácie vo verejnom obstarávaní a zrealizovaných stavebných 

prácach na multifunkčnom ihrisku 33x18 metrov. Dodávateľ stavebných prác mal počas 

výstavby a pred realizáciou zámeny materiálu alebo zmeny spôsobu montážnych prvkov 

požiadať  o súhlas uvedených zmien buď v Stavebnom denníku alebo samostatným listom. 

Takýto doklad a súhlas nebol poskytnutý. Dodávateľ poskytol certifikáty na uvedené materiály, 

ktoré tvoria prílohu Znaleckého posudku.“ Pán M. Ceran uviedol, že najpodstatnejšie  je, že 

znalec tu uvádza že boli osadené materiály oproti hlinikovým pozinkované a hlavný rozpor je 

v životnosti a údržby. V námietkach bude žiadať, aby vyjadrenie znalca, čo sa týka rozdielu 

v cene materiálu, ktoré boli dodané. Tiež informoval, že zázrakom po vypracovaní Znaleckého 

posudku sa objavil doklad, kde projektant odsúhlasuje zmeny materiálov. Zmluva bola 



podpísaná 6. 10. a 8.10. dával projektant súhlas na zmeny. „Nestačí len napísať na papier, že 

súhlasí ale nasleduje ďalších 10 krokov, ktoré sa musia urobiť a ktoré musia byť písomne 

podložené na čo sa pozabudlo.“ Tiež uviedol, že v priebehu zajtrajška a piatku donesie 

námietky voči Znaleckému posudku. Pán Ceran vyjadril požiadavku, aby obec vyzvala znalca 

na dopracovanie všetkých námietok alebo odstránenie alebo dopracovanie odpovedí na všetky 

námietky, lebo napríklad uvádza znalec trávnik ten, ktorý tam má byť a nie je to pravdou, lebo 

nesedia napríklad výkazy a podobne, znalecký posudok sa nezhoduje so skutočnosťou, aby ho 

spochybnili členovia obecného zastupiteľstva. 

Poslanec Kolesár reagoval na vyjadrenia pána M. Cerana, kde uviedol, že on si myslí, že nie je 

kompetentný spochybniť súdnoznalecký posudok, ktorý vypracoval súdny znalec s okrúhlou 

pečiatkou, lebo on na to nemá vzdelanie, aby ho mohol spochybniť. Tento súdny znalec môže 

potom jeho napadnúť, že akým právom  to urobil. Navrhol, že je možné vypracovať aj ďalší 

nezávislý Znalecký posudok. 

Pán M.Ceran uviedol, že on z pozície daňového poplatníka vie za čo si zaplatil a čo bolo 

dodané. 

Poslanec Kolesár uviedol, že má právo to spochybniť pán M. Ceran ak na to má vedomosti.  

Poslanec Kremenák uviedol, že multifunkčné ihrisko je v štádiu riešenia a keď je v štádiu 

riešenia, nemalo by sa používať „a my ako poslanci by sme mali mať záujem vyriešiť to prečo 

nás dodávateľ zaviedol a nenaplnil podmienky zmluvy. V Znaleckom posudku sú pochybenia, 

ktoré štatutárny zástupca má riešiť s dodávateľom.“ 

Starosta uviedol, že nemá informácie, žiadny výstup, z vyšetrovania. 20.februára dostali  na 

obec mailom informácie, že bude hĺbkový audit z Úradu vlády SR s určenou komisiou, 

doposiaľ prebieha komunikácia a súčinnosť a koncom mája má byť napísaná z toho celého 

správa o audite. 

Pán M. Ceran sa pýtal starostu, prečo dovolil a zaplatil za vyššiu kvalitu a dostal nižšiu. Starosta 

uviedol, že nevie či je nižšia ako to tvrdí len pán M. Ceran. Starosta mu odporúčal nech napadne 

Znalecký posudok, nájde si iného znalca. 

Pán M.Ceran poďakoval za vypočutie sa rozlúčil a odišiel. 

 

 

 

 

K bodu č. 6 – Návrh a schválenie VZN č. 4/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č 

3/2022 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách 

a školských zariadeniach, ktorých  zriaďovateľom je obec Michaľany 

Starosta uviedol, že viselo na úradne tabuli 15 dní. Po schválení opäť visí 15 dní a na 16 deň 

nadobúda platnosť. Kontrolórka uviedla, že VZN sa mení preto, lebo sa menil zákon a dotácia 

na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa sa bude poskytovať 1,40 € z 1,30 € v MŠ 

a pre všetky 2,10 € pre deti ZŠ – prvý stupeň a 2,30 € pre deti ZŠ – druhý stupeň. Vo finančnom 

pásme zostávame v A – prvé pásmo. V MŠ sa bude doplácať 0,30 € a pri ZŠ prvý stupeň je 



1,30 € - zvyšok je réžia a na druhom stupni je 1,50 € a zvyšok opäť réžia. Pri dospelých sa nič 

nemenilo. 

Uznesenie č. 7/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch sa uznáša na VZN č.4/2023 ako dodatok k č. 1 k VZN 

č.3/2022 o určení výšky finančných prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu 

a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Michaľany 

 

 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 7 – Návrh a schválenie VZN č. 5/2023 ako dodatok č. 1 k VZN č. 

2/2023 o obecných  poplatkoch  

 

Starosta uviedol, že už po predchádzajúcich zasadnutiach bolo potrebné ošetriť činnosť DHZ 

ohľadom plnenia bazénov. Po konzultácii s riaditeľom Okresného hasičského zboru v TV, či je 

to možné, tak to možné je ak jednotka má stále zabezpečený výjazd. Podmienku obec spĺňa. Je 

to teraz už zapracované v poplatkoch ako možnosť, občania to nemusia využiť. Platiť sa bude 

na obecnom úrade za službu. 

Poslanec Voroňák, prosil ešte o doplnenie poplatku za prečistenie kanalizácie a čistenie studní 

mimo plnenia bazénov. 

Zhodli sa na nasledovnom: 

prečistenie kanalizácie a čistenie studní 60 €  a 1,50 €/km mimo obce 

plnenie bazénov 60€      a 1,50 €/km mimo obce 

 

Starosta prečítal uznesenie a dal zaň hlasovať. 

 

 



 

Uznesenie č. 8/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch sa uznáša na VZN č.5/2023 ako dodatok č.1 k VZN č. 

2/2023 o obecných poplatkoch 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu č.8 – Prejednanie podmienok nájmu pozemku pre umiestnenie 

vodovodnej šachty   k zriadeniu vodovodnej prípojky  

Starosta informoval, že pani Gergeľová požiadala obec o to, aby mohla umiestniť svoju 

vodovodnú prípojku na pozemku obce Michaľany. Poslanci boli o situácií vopred informovaní, 

lebo situácia bola akútna a železnica odpojila budovu od vody. Poslanci udelili predbežne 

súhlas s umiestnením prípojky na pozemku. Na zasadnutí je potrebné odsúhlasiť podmienky 

a výšku sumy za prenájom pozemku, kde je vodovodná prípojka umiestnená. Starosta prečítal 

podmienky prenájmu zo zmluvy. Zmluvu vyhotovil p. Širotník. Poslanci diskutovali o výške 

sumy za nájom a následne o tom hlasovali v uznesení. 

 

Uznesenie č. 9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje podmienky nájmu pozemku parcela reg. E 

č. 519/19  o výmere 2,25 m2 za cenu 1,33 eur za 1m2/ ročne, pre umiestnenie vodovodnej 

šachty k zriadeniu vodovodnej prípojky 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

Uznesenie bolo prijaté. 

 



Poslanec Kremenák sa pýtal na to či majitelia budovy mali povolenia k stavebným úpravám, 

ktoré tam boli vykonané – robil sa tam napríklad chodník. Starosta odpovedal, že nie. 

Poslankyňa Dudašková upozornila, na pretrvávajúci problém s chodníkom, ktorý vedie po 

predmetnú budovu. 

 

 

K bodu č.9 – Schválenie návrhu Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce 

Michaľany 

Starosta informoval, že firma SLOVDEPO skúpila pozemky, záhrady a domy. Chceli stavať 

halu, otvoril sa Územný plán na túto jednu časť. Aby bolo možné zmeny uskutočniť je potrebné 

mať k tomu schválené uznesenia. Starosta prečítal uznesenia a dal za ne hlasovať. 

Uznesenie č. 10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch 
 

A) berie na vedomie                                                                                           

a) stanovisko Okresného úradu Košice, Odboru výstavby a bytovej politiky č. OU-

KE-OVBP1-2023/017428-002 zo dňa 22.03.2023 o preskúmaní návrhu Zmien 

a doplnkov č.1Územného plánu obce Michaľany  podľa §25 zákona č. 50/1976 

Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov 

(stavebný zákon), 

b) správu o prerokovaní návrhu ZaD č. 1  Územného plánu obce  Michaľany  

vypracovanú odborne  spôsobilou osobou na zabezpečenie obstarávania ÚPD                

a ÚPP podľa § 2a zákona č. 50/1976 Ing. Ivetou Sabakovou (reg. č. 405) 

B) súhlasí 

 s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien 

a doplnkov č.1Územného plánu obce Michaľany, 

C) schvaľuje 

 podľa §31 ods. (1) a § 27 ods. (3) stavebného zákona v nadväznosti na §11 ods. (4) 

písm. c) zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

Zmeny a doplnky č.1 Územného plánu obce Michaľany, 

D) žiada 

 starostu obce zabezpečiť prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre 

obstarávanie Zmien a doplnkov č.1Územného plánu obce Michaľany 

a) v súlade s § 6 ods. (8) zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov vyhlásenie Všeobecne záväzného  nariadenia obce  

Michaľany , ktorým sa vymedzujú záväzné časti  Zmien a doplnkov č.1Územného 

plánu obce Michaľany, 

b) označenie textovej časti, výkresovej časti a záväznej časti Zmien a doplnkov 

č.1Územného plánu obce Michaľany schvaľovacou doložkou v súlade s § 28 ods. 

(1) stavebného zákona, 

c) vyhotovenie registračného listu v súlade s § 28 ods. (5) stavebného zákona a jeho 

doručenie Úradu pre územné plánovanie a výstavbu SR  spolu s kópiou uznesenia 

o schválení Zmien a doplnkov č.1Územného plánu obce Michaľany, 



d) uloženie Zmien a doplnkov č.1 Územného plánu obce  Michaľany v obci – na 

obecnom úrade , stavebnom úrade a na Okresnom úrade Košice, Odbore výstavby 

a bytovej politiky do 3 mesiacov od jej schválenia, 

e) zverejniť v súlade s §27 ods. (4) písm. a) a b) stavebného zákona záväznú časť 

Zmien a doplnkov č.1Územného plánu obce Michaľany na úradnej tabuli najmenej 

na 30 dní a doručením dotknutým orgánom. 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 11/2023 

Obecného  zastupiteľstvo v  Michaľanoch  sa uznáša  

podľa §11 ods.4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

na  VZN č. ../2023 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov č.1  Územného plánu obce  

Michaľany , ktorým sa vymedzujú záväzné časti Zmien a doplnkov č.1  Územného  plánu obce 

Michaľany  a ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.  2/2009 zo dňa 06.06.2009 o vyhlásení záväznej časti 

Územného  plánu  obce Michaľany. 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Mgr. Peter 

Kolesár, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č.10 – Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 

pomerov (predloženie   komisie) 

Starosta odovzdal Majetkové priznanie zástupcovi Komisie pre ochranu verejného záujmu 

zástupcovi starostu p. Kolesárovi za predchádzajúci kalendárny rok. Majetkové priznanie 

preskúma Komisia pre ochranu verejného záujmu a následne dá pokyn na zverejnenie 

Majetkového priznania na webe obce. 



K bodu č.11 – Návrh a schválenie zásad odmeňovania 

Starosta uviedol, pani kontrolórka spracovala s ním a pani ekonómkou Zásady odmeňovania 

poslancov obecného zastupiteľstva. Je to interná smernica, ale zásady musí schváliť obecné 

zastupiteľstvo. Niektoré veci už boli obsiahnuté ale niektoré je návrh zmeniť. Zmena by sa 

týkala odmeny pre sobášiacich 25 € za jeden sobáš. Ročná odmena poslanca 750 € v hrubom 

by bola ako doteraz. Mesačná odmena týkajúca sa zástupcu starostu by sa zvýšila zo 100€ na 

200€ mesačne. Ako nový bol bod č. 5 – poslancovi môže byť vyplatená odmena za vykonávanie 

činnosti nad rámec funkcie poslanca, ktorej výšku určí starosta obce max. do výšky 10€/hod.. 

Poslanec Kremenák uviedol, že starosta by ako sobášiaci mal sobášiť častejšie. A že 25€ je dosť 

vysoká suma za sobáš, keďže to je zhruba 15 minútová záležitosť. Starosta uviedol, že sobáše 

sú väčšinou v sobotu a to nie je 15 minút ale ten kto sobáši má hodinu aj dve odbitú. 

Uznesenie č. 12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje zásady odmeňovania poslancov 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Tomáš 

Gergeľ, Michal Handura, Mgr. Emília 

Širotníková, Matej Voroňák 

Proti 0 

Zdržal sa Bc. Ján Kremenák, Mgr. Peter Kolesár 

Neprítomní Valéria Orosová, Marián Dolgoš 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č.12 – Informácie starostu obce 

 

Starosta informoval o veciach, ktoré sa udiali a sa udejú: 

- na ENVIROFOND je podaný projekt ohľadom vodovodu a teraz prebieha kontrola 

a dopĺňanie žiadostí 

- na nový obecný úrad bolo dopĺňanie žiadosti. Do dňa 20.4.2023 bolo potrebné 

odstrániť pripomienky. Dnes bola oficiálne podaná elektronicky do EGRANTU a aj 

poštou na ENVIROFOND. 

- obnova historických budov – starý obecný úrad – boli zmenené opäť podmienky, 

podľa toho bol opravovaný rozpočet aj projektant, niečo menil v projektovej 

dokumentácii. Projektová dokumentácia aj všetky veci sú už zaslané verejnému 

obstarávateľovi. Je predpoklad, že budúci týždeň bude vyhlásená výzva, ktorá bude 

uverejnená vo Vestníku. 

- ihrisko pri MŠ z agátového dreva - nastala zmena cien a verejné obstarávanie by malo 

byť spojené s prieskumom trhu. Ďalšie informácie budú, keď bude výzva podaná 



- detské ihrisko pri polícii – boli objednané s pani ekonómkou kolotoč a lezeckú stena, 

prvky budú certifikované a budú umiestnené medzi existujúce detské ihrisko a plot pri 

polícii. Keď prvky dôjdu chceme to oplotiť pletivom s uzamykaním. 

- v marci prebehlo pracovné stretnutie v MŠ – v MŠ sa začalo pracovať na altánku, 

odstránená bola stará dlažba a prehnité časti dreva. Plánuje sa tam namontovanie 

odkvapov aby voda bola odvedená do zelenej plochy. Nová dlažba po konzultácii 

s pani riaditeľkou by mala byť z gumy akoby puzzle kocky (podklad pre detské 

ihriská). Riešilo by sa to všetko svojpomocne. Bol tam objednaný aj záhradný domček 

na vozík na prepravu jedla z výdajne stravy a na hračky na vonku.  

- ČOV dostala povolenie, že obec môže vypúšťať vody z čističky do hraničného toku 

Roňavy. Doteraz bolo stále na tri roky a teraz je na päť rokov so sprísnenými 

podmienkami  a to doplnenie o terciárne čistenie. V marci bol vymenený hrdzavý 

žľab. 

- VSD dopĺňalo verejné osvetlenie – dopĺňanie stĺpov  

- prebieha kosenie, bude problém s aktivačnými pracovníkmi, lebo budú už len na 

nejaký polrok a potom by sa mali všetci zamestnať niekde. Zatiaľ aktivačných máme 

do 30.9.2023 potom sa uvidí. 

- chceli by sme organizovať po konzultácii podujatie 1.mája a Deň matiek (druhá 

májová nedeľa) 

- budovy, ktoré sa búrali – stavebný odpad bol rozomletý. Je stále nevľúdne počasie, no 

je objednaná firma, ktorá tie zvyšné stavené odpady pomelie. Pomletý materiál má 

povolenie na zásypy. Obec si vyseparovala potrebné kamene na vlastnú potrebu 

a potrebu ZŠ. 

- parkovanie pri zdravotnom stredisku sa porieši vo dvore namontovaním brány s 10 

ovládačmi. Každý kto je v nájme na zdravotnom stredisku dostane ovládač a 7 až 10 

áut by malo z parkoviska sa presunúť dozadu. Budú pred zdravotným strediskom na 

parkovisku vyznačené čiarami parkovacie miesta, tak ako to bolo zrealizované v škole. 

- bolo obcou vydané rozhodnutie ohľadom obojsmerného zákazu státia na Školskej 

ulici. Po návšteve Dopravného inšpektorátu a na Okresnom úrade v Trebišove na 

odbore dopravy boli realizované konzultácie ohľadom umiestnenia dopravných 

zrkadiel a umiestnenia značiek. Zrkadlá budú umiestnené jedno pri východe zo ZŠ pri 

MŠ a druhé pri žel. stanici. Zákaz státia bude na celej Školskej ulici. 

- od februára prebieha v obci hĺbkový audit  Úradu vlády SR na multifunkčné ihrisko, 

ukončený by mal byť koncom mája. Pri tejto informácii sa poslanec Kremenák pýtal, 

že ak zistia, že došlo k porušeniu, či bude potom pán starosta konať v tejto veci, on 

odpovedal, že áno, že bude. 

 

 

K bodu č.13 – Podnety poslancov obce 

Poslankyňa Dudašková sa pýtala na to, či je pravda, že sa už nebudú rozvážať obedy 

dôchodcom. Starosta odpovedal, že počas pandémie sa  obedy rozvážali každému. Teraz sa 

budú nosiť obedy len občanom nad 75 rokov alebo mladším, ktorí majú nejaké zdravotné 

znevýhodnenie, sú invalidi, ležiaci, alebo napríklad nahlásia, že sú po nejakom zákroku – 

operácii. Tiež sa pýtala poslankyňa na to, že keď obec je správcom cintorína, komu patrí 

cintorín, čo sa týka pôdy. Starosta odpovedal, že obci. 



Poslanec Handura vyjadril potrebu riešenia odvodu dažďovej vody pred zdravotným 

strediskom.  

Poslanec Kremenák vyjadril potrebu, návrhov a problémov, ktoré sa na obecných 

zastupiteľstvách konkretizujú a pomenujú dohodnúť aj na termínoch realizácie a ich 

odstránenia. Ako príklad uviedol ozvučenie cintorína, ktoré doposiaľ nie je zrealizované 

a hovorí sa o tom už 1,5 až 2 roky. Tiež sa poslanec pýtal na zmluvu s Telekomom kto ju 

podpísal, kto za ňu zodpovedá a kto vlastne rozhodol, že to tu potrebujeme. Starosta uviedol, 

že oslovil nás Telekom, za obec som to schválil a prebehlo stavebné konanie, kde sa každý 

mohol vyjadrovať. Poslanec sa ďalej pýtal, kto to bude preberať (rozkopávky). Starosta uviedol, 

že obec na preberacom konaní a ak niečo sadne tak za to zodpovedá Telekom (za škody, ktoré 

spôsobili a musia to napraviť). Poslanec uviedol, že zostali nejaké defekty ešte po VSD po 

výmene stĺpov a k náprave doposiaľ nedošlo (kocky na chodníkoch nesedia, sadá to na 

niektorých miestach, niekde trčí ešte stĺp zo zeme). Starosta uviedol, že nikto mu to nehlásil, že 

nie je o tom informovaný. Poslanec Kremenák uviedol, že čo sa týka MŠ je tam už dlhodobo 

požiadavka na prekrytie pieskoviska. Pri likvidovaní našich budov došlo k poškodeniu 

chodníka a tiež je potrebné vymeniť dopravné značky, ktoré sú zničené alebo poškodené, aby 

sa predišlo nehodám. 

Došiel poslanec Dolgoš 18.20 hod. 

K bodu č.14 – Rôzne 

Nikto sa neprihlásil. 

K bodu č.14 – Záver 

Starosta poďakoval prítomným za ich účasť a teší sa na ďalšie zasadnutie OZ. 

Zasadnutie sa ukončilo o 18.30 hod. 

  

Zapisovateľka: 

Ing. Lucia Goreová, dňa 20.4.2023    ................................................................  

Overovatelia zápisnice:  

Mgr. Peter Kolesár MBA, dňa 27.4.2023  ..................................................................  

Bc. Ján Kremenák, dňa  26.4.2023   .................................................................. 

 

 

Opravené dňa 14.6.2023 bod č. 11  

Mesačná odmena poslanca 750 € v hrubom by bola ako doteraz.  bola zmenená na.... 

Ročná odmena poslanca 750 € v hrubom by bola ako doteraz. 


